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مدیر عامل سازمان منطقه آزاد کیش گفت: ساخت و ساز  
منازل مسکونی و سازمانی از چند ماه آینده در کیش آغاز 

می شود.
به گزارش خبرنگار دولتخانه کیش ، مهدی کشاورز در 
برنامه ی بازتاب با اشاره به مشکل گرانی و اجاره مسکن در کیش 
گفت: تا سه ماه آینده ساخت و ساز منازل مسکونی در کیش 
آغاز می شود و با اجرای این طرح بخش مهمی از مشکلات 

مسکن کیش حل می شود.
وی افزود: سازمان منطقه آزاد کیش به دنبال ساخت و ساز 
صنعتی است و تعداد آن ها کمتر از سه هزار واحد نیست که تا 

یک سال آینده به بهره برداری خواهد رسید.
مهدی کشاورز ادامه داد: نگاه ما، ساخت و ساز برای قشر 
متوسط و حقوق بگیر است، بخش خدماتی نیز باید در همین 

جا ساکن شوند.
وی در خصوص ساخت و ساز های لاکچری و برج های 
مسکونی گفت: باید همین پروژه های نیمه تمام به زودی تکمیل 

شود تا نیاز برخی از خریداران برطرف شود.
کشاورز افزود: برخی از نهاد ها و ادارات، یک مدل مشخص و 
تعریف شده دارند که در همان چهارچوب حرکت می کنند، اما 
در منطقه آزاد کیش برخی قوانین و مقررات، اجازه نمی دهد که 

چنین مدلی طراحی و اجرا شود.
مدیر عامل سازمان منطقه ی آزاد کیش گفت: حدود بیست 
و پنج هزار واحد مسکونی خالی در کیش وجود دارد که اگر این 
واحد ها وارد چرخه بشوند مشکلات کمبود مسکن برطرف 

خواهد شد.
افزایش تولید برق در ماه های آینده در کیش

مدیر عامل سازمان منطقه آزاد کیش گفت: تا یک ماه آینده 
حدود سی مگاوات به ظرفیت تولید برق کیش افزوده می شود.

مهدی کشاورز در برنامه تلویزیونی بازتاب با اشاره به تولید 
آب و برق در کیش گفت: در جزیره کیش تولید و توزیع آب و برق 
به بخش خصوصی واگذار شده در حالی که در همه کشور های 
دنیا، توزیع را بخش حاکمیتی بر عهده دارد و همین موضوع 

مشکلاتی را به وجود آورده است.
وی افزود: از هفت سال گذشته تاکنون چیزی به ظرفیت 
تولید برق کیش اضافه نشده، اما تا یک ماه آینده با نصب یک 
دستگاه جدید، پانزده مگاوات به ظرفیت تولید برق کیش اضافه 
می شود و پانزده مگاوات نیز در تبادل دو نیروگاه کیش اضافه 

خواهد شد.
کشاورز با بیان اینکه در طرح جامع کیش نگاه علمی لحاظ 
نشده است گفت: سواحل چهل و سه کیلومتری کیش نیاز به 
ساماندهی دارد که این طرح ساماندهی از هفته آینده آغاز 

خواهد شد.
مدیر عامل سازمان منطقه ی آزاد کیش در خصوص آمادگی 
کیش برای جام جهانی قطر گفت: سازمان منطقه آزاد کیش و 
بخش خصوصی تلاش کردند و همه زمینه ها و زیرساخت ها در 

حال آماده شدن است.
اشتباه را باید پذیرفت و اصلاح کرد

مدیرعامل سازمان منطقه آزاد کیش در گفتگوی برنامه 
تلویزیونی بازتاب گفت: نباید از اشتباه دفاع کرد، اشتباه را باید 

پذیرفت و اصلاح کرد.
مهدی کشاورز در اولین گفتگوی تلویزیونی خود با حضور 
در برنامه بازتاب گفت: در ابتدای برنامه عذرخواهی می کنم 

از مردم جزیره کیش، بهرحال همه اشراف داریم که انسان یک 
محدودیت های منابع و قوانینی تاثیرگذار است در عملکردشان 
و این محدودیت مشمول ما هم می شود و قطعا اشتباهاتی 
ممکن است داشته باشیم و در واقع محدودیت منابع و قوانین 
باعث می شود آنچه مردم انتظار دارند را نتوانیم پیاده کنیم و در 
عملکردهایمان یک اشتباهات و نواقصی است و در ابتدا از مردم 

عذرخواهی می کنم.
مدیرعامل سازمان منطقه آزاد کیش با اشاره به زمین 
لرزه های اخیر در جزیره کیش گفت: براساس سخنان 
کارشناسان متخصص که صداوسیمای مرکز کیش نیز در این 
خصوص در برنامه های مختلف با این افراد گفتگو کرده است 

زمین لرزه یک موضوع طبیعی است.
مهدی کشاورز گفت: منطقه کیش زلزله خیز است، اما 
هیچوقت آسیب جدی به جزیره کیش وارد نشده است و تعدد 
و تکرار زمین لرزه ها طبیعی است چرا که کم کم انرژی زمین 

تخلیه می شود.
وی تصریح کرد: تشکر می کنم از همه مسئولان محلی، 
استانی و ملی که از اولین روز زمین لرزه ها در کیش در کنار 

مردم و مسئولان جزیره کیش بودند.
مدیرعامل سازمان منطقه آزاد کیش گفت: ما برای مواقع 
بحران در مواقع غیر بحرانی باید تصمیم گیری شود و تصمیمات 
دیده شده بود و نواقصی داشت و برای بهتر شدن با تیم های 

مختلف صحبت هایی شده است.
کشاورز با اشاره به ورود تیم های متخصص از موسسه 
ژئوفیزیک دانشگاه تهران گفت: قرار است نسبت به گذشته 

مجهزتر شویم.

آغاز ساخت و ساز مسکن در کیش از چند ماه آینده

معاون امور مجلس رئیس جمهور گفت: با توجه به این 
که دولت سیزدهم، یک دولت تحول گرا بوده است، انتخاب 
سعید محمد، به عنوان یک نیروی جوان و متخصص که سابقه 
درخشانی نیز از خود بر جای گذاشته است ما را امیدوار کرده که 

در حوزه مناطق آزاد شاهد تحولات جدی باشیم.
به گزارش دولتخانه کیش به نقل از فرینا، سید محمد حسینی 
با حضور در نشست  شورای مدیران عامل سازمان های مناطق 
آزاد در محل دبیرخانه شورایعالی افزود: باید توجه داشت که ما 
دیرتر از دنیا، ایده مناطق آزاد را در کشورمان پیاده کرده ایم و 
اکنون باید با استفاده از تجربیات موفق دنیا در این حوزه، به 

اقتصاد کشور کمک کنیم.
حسینی در ادامه با اشاره به لزوم اجرای قوانین مربوط 
به مناطق آزاد در این مناطق گفت: مشکلات ساختاری و 
عدم اجرای قوانین مربوط به این مناطق باعث پیشی گرفتن 
کشورهای همسایه در جذب سرمایه گذاری می شود و دولت 
و مجلس با نگاه ملی و رعایت مصالح ملی از دیوان سالاری رها 
شوند و مدیریت واحد، جامع و متمرکز در مناطق شکل بگیرد و 
بخشی نگری در تمامی حوزه ها باید به مدیریت واحد و یکپارچه 

تبدیل شود.
وی اظهار داشت: این واقعیت که ما مثل گذشته نمی توانیم 
روی اقتصاد تک محصولی نفت حساب کنیم و از طرفی با توجه 
به کمبود آب در حوزه کشاورزی دیگر نمی توان به صورت سنتی 
اقتصاد را اداره کرد، مسئولیت مناطق آزاد را سنگین تر می کند.

مشاور رییس جمهور و دبیر شورایعالی مناطق آزاد تجاری ـ 
صنعتی ویژه اقتصادی نیز گفت: با تبیین کارشناسی مسائل و 
تعامل با نمایندگان محترم مجلس، ارتباط خوبی با کمیسیون 

اقتصادی مجلس داریم اما ناهماهنگی داخلی در وزارت 
اقتصاد که بدون تعامل با حوزه مناطق آزاد اقدام به مکاتبات 
غیرکارشناسی با مجلس محترم شورای اسلامی درباره مسائل 
مناطق آزاد و ویژه اقتصادی که در تعارض منافع با وزارت اقتصاد 
است می کنند، انرژی همکاران ما را از بین می برد و به نفع 

اقتصاد کشور نیست.
سعید محمد، مهمترین چالش مناطق آزاد را عدم اجرای 
ماده 65 احکام دائمی برنامه توسعه کشور عنوان کرد و افزود: 
علی رغم دستور شخص ریاست محترم جمهور و هم رای بودن 
معاونت حقوقی ریاست جمهوری با نظر دبیرخانه شورایعالی 
مناطق آزاد، این قانون همچنان اجرا نمی شود و چرایی آن 

علامت سوال بزرگیست.
وی اظهار داشت: متاسفانه در برنامه تحول اقتصادی دولت 
سیزدهم هیچ اسمی از مناطق آزاد برده نشده است و ما نگرانیم 
در قانون برنامه هفتم هم این اتفاق بیافتد و از آن جایی که 
مناطق آزاد داخل هیات دولت نماینده ای ندارد، متاسفانه به 
مسائلشان آنطور که باید رسیدگی نمی شود و ماحصل این 
اتفاقات آسیب جدی به اقتصاد کشور است؛ چرا که مناطق آزاد 
ظرفیت بزرگی دارند ولی چون نادیده گرفته می شوند نمی 

توانند در بحران اقتصادی کمک حال کشور باشند.
مشاور رییس جمهور و دبیر شورایعالی مناطق آزاد تجاری ـ 
صنعتی ویژه اقتصادی در پایان ضمن تشکر از مجلس محترم، 
گفت: خواهشمندیم که نمایندگان محترم مجلس شورای 
اسلامی نگاه ویژه ای به مسائل این حوزه داشته باشند و نظرات 
تخصصی کارشناسان این حوزه را از طریق دبیرخانه شورایعالی 

در تصمیمات مربوط به این حوزه دخیل نمایند.

با حضور مدیرعامل سازمان منطقه آزاد کیش، چهار دکل تجمیعی 
و مخابراتی به منظور تقویت ظرفیت و رفع مشکلات پوشش ارتباطات 
سیار در مناطق »سفین، نوبنیاد و شهرک صدف« به بهره برداری رسید. 
به گزارش خبرنگار دولتخانه  کیش، با نصب و راه اندازی تعداد ۴ دکل 
تجمیعی مخابراتی در مناطق  نوبنیاد۱ تا ۳، فاز » سفین و فاز ۴ شهرک 
صدف«، ساکنان جزیره کیش علاوه بر رفع مشکلات ارتباطی که به دلیل 
افزایش تعداد کاربران ارتباطات سیار و کمبود ظرفیت در این مناطق با آن 
مواجه بودند، از اینترنت پرسرعت »۴جی و 5جی« نیز بهره مند خواهند شد. 
مهدی کشاورز مدیرعامل سازمان منطقه آزاد کیش در آئین بهره برداری از 
دکل های تجمیعی مخابراتی، گفت: از تعداد  ۳0 دکل که پیمانکار بیش از 
7 سال گذشته مسئولیت نگهداری آن را بر عهده داشت، ۱0 دکل به دلیل 
عدم توجه و نگهداری ناصحیح به سازمان انتقال پیدا کرده و در حوزه قضایی 
با همکاری دادستان امکان بازپس گیری مابقی دکل ها نیز فراهم شده تا 
عملیات نگهداری آنها توسط سازمان انجام شود. کشاورز افزود: ما باید دقت 
لازم در بحث انعقاد قراردادها و نظارت بر انجام امور پیمانکار را داشته باشیم، 

ابعاد مختلف نگهداری و تعمیرات را در نظر گرفته و نظارت ها را تقویت 
کنیم. کشاورز در ادامه سخنان خود تصریح کرد: سازمان اموالی دارد که 
باید به عنوان اموال دولت شناسایی شود و برنامه درستی قبل از واگذاری، 
حین انجام کار و در زمان اجرا و بهره برداری داشته باشیم و اشخاص توانمند 
را برای اجرای امور پیمانکاری انتخاب کنیم. مدیرعامل سازمان منطقه آزاد 
کیش با بیان اینکه در زمینه نظم دهی و ساماندهی و ارتقا ظرفیت آنتن دهی 
و دیتاها، برنامه ریزی های خوبی انجام شده عنوان کرد: طرح تجمیع دکل 
های مخابراطی و نظارت و نگهداری آنها در حال حاضر با همت همکاران ما 
در تله کیش به نقطه مطلوبی رسیده است.  مهدی کشاورز اظهار داشت: 
طبق دستور آیت الله رئیسی و دبیر شورایعالی مناطق آزاد، تمام امور به گونه 
ای اجرا می شود که صلاح سازمان و مهمتر از آن رضایت مردم در آن دیده 
شود. عزیزی سرپرست اپراتور تلفن همراه سازمان منطقه آزاد کیش نیز 

در این خصوص گفت: تنها، ساختار هر دکل نصب شده در سایت ها بدون 
در نظر گرفتن تجهیزات، هزینه ای بالغ بر ۱5 میلیارد ریال در بر داشته که 
تکنولوژی های کامل و به روز 2G، 3G ،4G  و 4.5G  را پوشش می دهد. وی 
اظهار داشت: ما مشکلی در باب پوشش دهی و تماس صوتی نداشتیم، مسئله 
کمبود ظرفیت سایت ها بود که با توجه به رشد ساختمان ها و مستقر شدن 
ساکنان منجر به جانمایی ۴ نقطه در کیش شد. وی گفت: عمده مشکلات 
ارتباطی ۳ نقطه نوبنیاد، مهستان و فاز ۴ صدف را با تجمیع دکل رفع کردیم. 
محمد عزیزی افزود: در حال حاضر تجمیع اپراتور های  ایرانسل و همراه اول، 
تله کیش و مبین نت بر روی دکل ها انجام شده و اپراتورهای خدمات رادیویی 
نیز طبق برنامه ریزی و تحویل ۳0 نقطه دیگر بر روی دکل ها نصب می شوند. 
به گفته عزیزی تفاوت سایت های جدید سازگاری با شرایط آب و هوایی 
کیش و فضای باز است که موجب سهولت نگهداری آنها خواهد شد، نکته 

دیگر اینکه کاهش فواصل سایت اپراتورها موجب بهبود عملکرد آنها شده و 
ما در این زمینه تلاش می کنیم اینترنت پایدار به مردم ارائه کنیم. گفتنی 
است در این بازدید جمعی از مدیران و معاونان سازمان منطقه آزاد کیش و 

شرکت های تابعه به همراه اصحاب رسانه حضور داشتند.

مدیر درمان تامین اجتماعی استان هرمزگان گفت: 
راه اندازی پلی کلینیک تخصصی به منظور ارایه خدمات 
درمانی رایگان به بیمه شدگان نیاز مبرم ساکنان جزیره 

کیش است.
به گزارش خبرنگار دولتخانه کیش به نقل از ایرنا، 
غلامعباس مومنی عصر سه شنبه در دیدار رییس 
بیمارستان کیش در خصوص ارایه خدمات درمانی به بیمه 
شدگان تامین اجتماعی در کیش اظهار داشت: طبق اعلام 
بیمارستان تخصصی جزیره کیش در سال گذشته ۲0۸ 
هزار نفر خدمت به افراد تحت پوشش تامین اجتماعی در 

این بیمارستان خدمات درمانی ارایه شده است.
وی با بیان اینکه ۲ هزار و ۴00 نفر از این افراد از خدمات 
بستری بیمارستان بهره مند شده اند افزود: راه اندازی پلی 
کلنیک تخصصی تامین اجتماعی نیاز مبرم مردم کیش 
بوده و بخش درمان سازمان تامین اجتماعی نیز در صدد 

است این مطالبه را محقق کند.
مومنی افزود: برای تحقق این مطالبه هم اکنون سه 
ساختمان شامل یک ساختمان ملکی بیمه تامین اجتماعی 
و ۲ ساختمان از سوی سازمان منطقه آزاد معرفی شده 
است تا استانداردهای لازم آن از سوی کارشناسان معاونت 

درمان سازمان تامین اجتماعی بررسی و اعلام شود.
وی با بیان اینکه پس از بررسی شرایط ساختمان ها و 
تایید استانداردهای آن، راه اندازی پلی کلنیک تخصصی 
در این جزیره به حدود چهار ماه زمان نیاز دارد افزود: در 
این کلنیک خدمات تخصصی درمان سرپایی رایگان به 
بیمه شدگان ارایه می شود و خدمات بستری نیز کماکان از 

بیمارستان تخصصی جزیره کیش از سوی تامین اجتماعی 
خریداری می شود.

مدیر درمان تامین اجتماعی استان هرمزگان افزود: 
بیمارستان تخصصی جزیره کیش دارای امکانات و 
تجهیزات لازم و استاندارد بوده و خرید خدمات بستری 
از این مرکز درمانی برای تامین اجتماعی مقرون به صرفه 
تر از احداث یک بیمارستان مستقل است و ارایه خدمات 
رایگان بخش سرپایی به عنوان اولویت در پلی کلینیک 

انجام خواهد شد.
رییس بیمارستان تخصصی کیش نیز در این ارتباط 
گفت: ما نگاه طولانی مدت همکاری با سازمان تامین 
اجتماعی داریم و همانند گذشته ارائه خدمات تامین 
اجتماعی به بیمه شدگان تامین اجتماعی بر اساس قرارداد 

منعقد شده با این بیمه برقرار است.
مصطفی نادعلی نژاد گفت: سازمان منطقه آزاد کیش 
تداوم همکاری در راستای رضایت بیمه شدگان سه 
پیشنهاد شامل اداره احداث بیمارستان مستقل، راه انداری 

پلی کلینیک تخصصی و خرید خدمت سرپایی و یا خرید 
کامل خدمت را ارایه کرده است تا این بیمه بتواند خدمات 

مناسبتری را به افراد تحت پوشش خود ارایه کند.
وی با اشاره به اینکه بخشی از فضای فیزیکی بیمارستان 
تخصصی کیش، ساختمانی در شرکت سرمایه گذاری و 
ساختمان قبلی بیمه تامین اجتماعی جهت راه اندازی پلی 
کلنیک تامین اجتماعی در این جزیره پیشنهاد شده است  
افزود: مدیریت درمان تامین اجتماعی استان هرمزگان 
هم اکنون با همکاری سازمان متبوع خود در حال بررسی 
پیشنهادها و ساختمان های معرفی شده است تا بتواند در 
کمترین زمان ممکن یکی از آنها را انتخاب و در خدمت 

بیمه شدگان باشد.
نادعلی نژاد با بیان اینکه قبل از اسفند ۱۴00 خدمات 
این بیمارستان از سوی تامین اجتماعی به صورت ویژه 
خریداری می شد گفت: اما از این تاریخ به بعد خدمات با 
نرخ دولتی خرید می شود در این شرایط به علت خصوصی 
بودن بیمارستان کیش نرخ برخی خدمات حدود چهار برابر 

افزایش پیدا می کند.
وی اضافه کرد: اما سازمان منطقه آزاد کیش کماکان 
اجازه افزایش نرخ به بیمارستان را نداده و براساس قیمت 
قبلی خدمات به بیماران ارایه می شود که هم اکنون ۱00 
میلیارد ریال تفاوت نظر هزینه درمانی بین بیمارستان و 
بیمه تامین اجتماعی وجود دارد که در حال رایزنی برای 

رفع آن هستیم.
هم اکنون در این جزیره ۳۸ هزار نفر بیمه شده تامین 

اجتماعی وجود دارد .

معاون پارلمانی رییس جمهور:

 با جامع نگری در دولت و نگاه ملی در مجلس
 مناطق آزاد باید از دیوان سالاری رها شوند

بهره برداری از چهار دکل تجمیعی مخابراتی در جزیره کیش

روح یک لبخنـــد

 راه اندازی پلی کلینیک تخصصی تامین اجتماعی 
نیاز مبرم مردم کیش است

جرعه ای از یک کتاب، تقدیم به شما که شایسته بهترین ها هستید . بسیاری از مردم 
کتاب ”شاهزاده کوچولو” اثر اگزوپری را می شناسند.  اما شاید همه ندانند که او خلبان 
هواپیمای جنگی بود و با نازی ها جنگید و درنهایت در یک سانحه هوایی کشته شد.  قبل 

از شروع جنگ جهانی دوم اگزوپری در اسپانیا با دیکتاتوری فرانکو می جنگید. 
او تجربه های حیرت آور خود را درمجموعه ای به نام »لبخند«گرد آوری کرده است.  
در یکی از خاطراتش مینویسد که: او را اسیر کردند و به زندان انداختند.  او که از روی 
رفتارهای خشونت آمیز نگهبان ها حدس زده بود که روز بعد اعدامش خواهند کرد.. 

می نویسد:
 »مطمئن بودم که مرا اعدام خواهند کرد به همین دلیل به شدت نگران بودم. 

جیب هایم را گشتم تا شاید سیگاری پیدا کنم که از زیر دست آنها که حسابی لباس 
هایم را گشته بودند در رفته باشد. 

یکی پیدا کردم و با دست های لرزان آن را به لبهایم گذاشتم؛ ولی کبریت نداشتم.
 از میان نرده ها به زندانبانم نگاه کردم. او حتی نگاهی هم به من نیانداخت.

 درست مانند یک مجسمه آنجا ایستاده بود.
 فریاد زدم »هی رفیق! کبریت داری؟«

 به من نگاه کرد شانه هایش را بالا انداخت و به طرفم آمد.
 نزدیک تر که آمد و کبریتش را روشن کرد؛
 بی اختیار نگاهش به نگاه من دوخته شد.

 لبخند زدم و نمی دانم چرا؟ 
شاید از شدت اضطراب، شاید به خاطر این که خیلی به او نزدیک بودم و نمی توانستم 

لبخند نزنم. 
در هر حال لبخند زدم و انگار نوری فاصله بین دلهای ما را پر کرد. 

می دانستم که او به هیچ وجه چنین چیزی را نمی خواهد... 
ولی گرمای لبخند من از میله ها گذشت و به او رسید و روی لب های او هم لبخند 

شکفت.
سیگارم را روشن کرد ولی نرفت و همان جا ایستاد. 

مستقیم در چشمهایم نگاه کرد و لبخند زد.
 من هم با فکر این که او نه یک نگهبان زندان بلکه یک انسان است به او لبخندی زدم

 نگاه او حال و هوای دیگری پیدا کرده بود پرسید:»بچه داری؟« با دست های لرزان 
کیف پولم را بیرون آوردم و عکس اعضای خانواده ام را به او نشان دادم و گفتم:  »آره، نگاه 
کن « او هم عکس بچه هایش را به من نشان داد و در باره نقشه ها و آرزوهایی که برای 

آنها داشت برایم صحبت کرد. 
اشک به چشم هایم هجوم آورد. گفتم که می ترسم دیگر هرگز خانواده ام را نبینم... 

دیگر نبینم که بچه هایم چه طور بزرگ می شوند. چشم های او هم پر از اشک شدند.
ناگهان بی آن که حرفی بزند، قفل در سلول را باز کرد و مرا بیرون برد. 

بعد هم به بیرون زندان و جاده پشتی آن که به شهر منتهی می شد هدایتم کرد.
 نزدیک شهر که رسیدیم تنهایم گذاشت و برگشت بی آنکه کلمه ای حرف بزند. 

یک لبخند زندگی مرا نجات داد. 
بله، یک لبخند بدون برنامه ریزی، بدون حسابگری، لبخندی طبیعی زیباترین پل 

ارتباطی آدم هاست. 

ما لایه هایی را برای حفاظت از خود می سازیم.
 لایه مدارج علمی و مدارک دانشگاهی، لایه موقعیت شغلی و این که دوست داریم ما 

را آن گونه ببینند که نیستیم.
 زیر همه این لایه ها، 

»من« حقیقی و ارزشمند نهفته است.
 ترسی ندارم از این که آن را روح بنامم.

 من ایمان دارم که روح انسان ها است که با یکدیگر ارتباط برقرار می کنند و این روح 
ها با یکدیگر هیچ خصومتی ندارند.

 متاسفانه روح ما در زیر لایه هایی است که ساخته و پرداخته خود ما هستند و در 
ساختن شان دقت زیادی هم به خرج می دهیم. 

این لایه ها ما را از یکدیگر جدا می سازند و بین ما فاصله هایی را پدید می آورند و سبب 
تنهایی و انزوای ما می شوند.

 داستان اگزوپری داستان لحظه جادویی پیوند دو روح است.
 آدمی هنگام عاشق شدن و یا نگاه کردن به یک نوزاد این پیوند روحانی را احساس 

می کند. 
وقتی کودکی را می بینیم چرا لبخند می زنیم؟ 

چون انسانی را پیش روی خود می بینیم که هیچ یک از لایه هایی را که نام بردیم روی 
»من«طبیعی خود نکشیده است و با همه وجود خود و بی هیچ شائبه ای به ما لبخند می 

زند و در واقع آن روح کودکانه درون ماست که به لبخند او پاسخ می دهد..
آنتوان-دوسنت اگزوپری

*مانا و پاینده باشید همیشه، هماره* *و همواره در اوج، تفکر و تعقل و* *تعامل 
سازنده ،ایجاد تفاهم در وجود تفاوت ها*.


